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§ 142 Dnr KS-2023-00708 
Årsredovisning 2023 för Samordningsförbundet i Halland 

Förslag till beslut i kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beviljar styrelsen för Samordningsförbundet i Halland 
ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023. 

Jäv 
Magdalena Sundqvist (S) deltar inte i handläggningen av ärendet på grund av jäv. 

Sammanfattning av ärendet 
Samordningsförbundet i Halland är en fristående juridisk organisation med 
Arbetsförmedlingen, Försäkringskassan, Region Halland samt Kungsbacka, Varberg, 
Falkenberg, Hylte, Halmstad och Laholms kommuner som medlemmar.  
Förbundet har till uppgift att ge lokala aktörer möjlighet att utveckla samverkan inom 
rehabiliteringsområdet och samordna gemensamma insatser riktade till personer i 
behov av samordnad rehabilitering samt underlätta en effektiv resursanvändning.  
Revisionsberättelse ska lämnas till förbundsmedlemmarna i enlighet med lagen 
(2003:1210) om finansiell samordning av rehabiliteringsinsatser och medlemmarna 
ska pröva frågan om styrelsen ska beviljas ansvarsfrihet.  
Årsredovisning 2023 för Samordningsförbundet i Halland har beslutats av dess 
styrelse. Av revisionsberättelsen framgår att styrelsen i Samordningsförbundet 
Halland bedrivit verksamheten på ett ändamålsenligt och från ekonomisk synpunkt 
tillfredställande sätt samt att den interna kontrollen varit tillräcklig.  
Vidare bedömer revisorerna att räkenskaperna i allt väsentligt är rättvisande och att 
årsredovisningen upprättats i enlighet med tillämpliga delar av lagen om kommunal 
bokföring och redovisning samt god redovisningssed. Revisorerna bedömer även att 
resultatet enligt årsredovisningen är förenligt med de finansiella mål och 
verksamhetsmål som är uppställda. Revisorerna i Samordningsförbundet i Halland 
tillstyrker att styrelsen och dess ledamöter ska beviljas ansvarsfrihet. 

Beslutsunderlag 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse, 2024-03-28 
Revisionsberättelse 2023 Förtroendevalda revisorer, daterad 2024-03-08 
Revisionsberättelse 2023 Samordningsförbundet i Halland KPMG, daterad 2024-03-
08 
Årsredovisning 2023 Samordningsförbundet i Halland, daterad 2024-03-08 
Revisionsrapport 2023-12-31 Samordningsförbundet i Halland, daterad 2024-03-08 
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Beslutsgång 
Ordförande Lisa Andersson (M) konstaterar att det finns ett förslag till beslut, 
Kommunstyrelsens förvaltnings. Ordföranden (M) prövar förslaget och finner att 
arbetsutskottet bifaller det.  
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§ 143 Dnr KS-2023-00633 
Omfördelning av budget i lokalplan Naturum Fjärås Bräcka (löpnr 142) 

Förslag till beslut i kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen godkänner utökad budget för projektet Naturum Fjärås Bräcka, 
löpnummer 142 i lokalplan, med 1 000 000 kronor. 

Kommunstyrelsen finansierar utökningen genom att investeringsmedel omfördelas 
från projekt tillfälliga lösningar eller oförutsedda händelser löpnummer 1202. 

Sammanfattning av ärendet 
Naturum Fjärås Bräcka etablerades 2006 och verksamheten har sedan utvecklats och 
besöksantalen har ökat konstant. 
Nämnden för Kultur & Fritid konstaterade i oktober 2021 att det finns behov att 
anpassa lokalerna för att uppfylla arbetsmiljökrav. Behovet omfattar utökning av 
personalutrymmen, utbyggnad av kök och tillskapande av förrådsutrymmen och 
kontor. 

Efter avslutad förstudie visar kostnadsbedömningen att den överstiger budgeten om 
5 900 000 kronor. Den totala projektkostnaden uppgår till 7 700 000 kronor. 
Omfattningen av åtgärderna har studerats mer i detalj och det visade sig att budgeten, 
som baserades på generella nyckeltal för ombyggnation, inte är tillräcklig. 
Bedömningen omfattar förutom entreprenadkostnad även byggherrekostnader, 
projekteringskostnader och oförutsedda kostnader. 

Hänvisning görs till kommunens ekonomistyrprinciper som ingår som en del i 
beslutad Kommunbudget 2024, plan 2025–2026. I lokalplanen framgår att 
investeringsbudget och hyresmedel för lokaler och boende tillhör kommunstyrelsen 
samt att kommunstyrelsen kan justera mellan olika lokalprojekt under året. 
Investeringsmedel på löpnummer 1202 uppgår för 2024 till 20 800 000 kronor. 
Under år 2024 kommer det hittills att tilldelas 1 500 000 kronor hänförligt till 
utrustning till Kommunvägen boende med särskild service löpnummer 507. 
Driftsmedel på löpnummer 1202 uppgår för 2024 till 950 000 kronor. Under år 2024 
kommer det hittills att tilldelas 250 000 kronor hänförligt till flytt för Kommunvägen 
boende med särskild service löpnummer 507. 

Beslutsunderlag 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse, 2024-03-19 
Kommunstyrelsens arbetsutskott, 2023-12-19, § 346 
Kommunstyrelsens arbetsutskott, 2023-11-07, § 292 
Kommunbudget 2024 och plan 2024–2025, sidorna 48-55 
Brister i Naturum (del av förstudieresultat Om- och tillbyggnad - från förstudie till 
bygglovshandling 2023-03-17 
Nämnden för Kultur & Fritid, 2021-10-21, § 53 
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Förslag till beslut på sammanträdet 
Fredrik Kollberg (KD) yrkar att kommunstyrelsen beviljar omfördelning om en 
miljon kronor. 

Magdalena Sundqvist (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förvaltnings förslag. 

Beslutsgång 
Ordförande Lisa Andersson (M) konstaterar att det finns två förslag till beslut, 
Kommunstyrelsens förvaltnings med bifall av Magdalena Sundqvist (S) samt Fredrik 
Kollbergs (KD) om att bevilja 1 miljon kronor. Ordföranden (M) prövar förslagen 
och finner att arbetsutskottet bifaller Fredrik Kollbergs (KD) yrkande.   
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§ 144 Dnr KS-2024-00183 
Budget 2025 för Överförmyndare i samverkan 

Förslag till beslut i kommunstyrelsen 
Kungsbacka kommun har inget att erinra mot samrådsunderlag till budget 2025 för 
Överförmyndare i samverkan. 

Sammanfattning av ärendet 
Kungsbacka kommun samverkar med ett antal andra kommuner genom 
Överförmyndare i samverkan. Enligt avtal med Överförmyndare i samverkan ska 
Mölndals Stad som är värdkommun, ge medlemskommunerna tillfälle att yttra sig 
över ett samrådsunderlag om budgeten för nästkommande år.  
För Kungsbacka kommun innebär förslag till budget för Överförmyndare i 
samverkan 2025 en avgift på 4 085 015 kronor. Budgeten för 2024 är 3 971 120 
kronor vilket betyder att budgetförslaget för 2025 har ökat med 113 895 kronor, 
vilket är en ökning med 2,9 procent. Förändringarna i budgeten avser vissa kostnader 
för lön och PO-tillägg, administration och IT/telefoni. 

Beslutsunderlag 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse, 2024-04-03 
Samrådsunderlag för budget 2025, 2024-02-07 

Beslutsgång 
Ordförande Lisa Andersson (M) konstaterar att det finns ett förslag till beslut, 
Kommunstyrelsens förvaltnings. Ordföranden (M) prövar förslaget och finner att 
arbetsutskottet bifaller det.  
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§ 145 Dnr KS-2024-00258 
Revidering av reglemente för nämnden för Service 

Förslag till beslut i kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige antar reglemente för nämnden för Service, daterat 2024-04-03. 
Reglemente för nämnden för Service, antaget av kommunfullmäktige den 6 oktober 
2020, § 124, upphör samtidigt att gälla. 

Sammanfattning av ärendet 
Nämnden för Service reglemente behöver uppdateras mot bakgrund av 
kommunfullmäktiges antagande av nya riktlinjer för hantering av personuppgifter. 
Genom att nämnden för Service ansvarar för kommunens IT-infrastruktur och även 
står för IT-drift och utveckling av system har nämnden för Service en central 
betydelse för kommunens hantering av personuppgifter. Kompletteringen av 
reglementet avser i huvudsak tillägg av stycket  

Nämnden för Service ansvarar för och utvecklar kommunens IT- infrastruktur. 

Beslutsunderlag 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse, 2024-04-03 
Nämnden för Service 2024-03-21 § 26 
Reglemente för nämnden för Service, daterat 2024-04-03 
Reglemente för nämnden för Service, antaget av kommunfullmäktige 2020-10-06, § 
124 

Beslutsgång 
Ordförande Lisa Andersson (M) konstaterar att det finns ett förslag till beslut, 
Kommunstyrelsens förvaltnings. Ordföranden (M) prövar förslaget och finner att 
arbetsutskottet bifaller det. 
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§ 146 Dnr KS-2023-00584 
Svar på motion från Roger Larsson (KB) om prioritering biologisk 
mångfald 

Förslag till beslut i kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige bifaller motionen i den del som avser att ta fram en plan för 
bekämpning av invasiva arter med hänvisning till att detta är ett bra sätt att skapa 
samordning och långsiktighet. 
Kommunfullmäktige anser motionen besvarad i den del som avser att ta fram en 
utbildning med hänvisning till att behovet av utbildningsinsatser först behöver 
undersökas, något som kan ske inom ramen för arbetet med åtgärdsplanen. 
Kommunfullmäktige anser motionen besvarad i den del som avser att ta fram 
riktlinjer för samverkan med Trafikverket och Länsstyrelsen med hänvisning till att 
det i dagsläget inte finns något sådant behov. 
Kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i uppdrag att i samråd med nämnden för 
Teknik, nämnden för Service, stiftelsen Tjolöholm och Eksta Bostads AB ta fram 
och besluta om en åtgärdsplan för bekämpning av invasiva arter. Åtgärdsplanen ska: 

− Tydliggöra berörda verksamheters roll och ansvar, 

− Prioritera vilka bekämpningsinsatser som ska genomföras,  

− Klargöra behovet av utbildningsinsatser inom kommunorganisationen, 

− Uppskatta kostnader för bekämpning i ett tioårsperspektiv, fördelat på respektive 
nämnd. 

Sammanfattning av ärendet 
Roger Larsson (KB) och Jan-Erik Heimbrand (KB) har i en motion som anmäldes 
vid kommunfullmäktiges sammanträde den 12 september 2023 lämnat förslag om 
bekämpning av invasiva arter.  

Motionärerna menar att invasiva arter är ett hot mot biologisk mångfald och vill 
därför att kommunen, efter en analys över hur spridningen av dessa arter ser ut i 
kommunen, tar fram en konkret plan för att bekämpa dessa arter, i parker och på 
allmänna ytor samt av kommunen ägda bolags och stiftelsers marker, till exempel 
Eksta och Tjolöholm.  
Vidare vill motionärerna att kommunen tar fram en utbildning för de anställda som 
arbetar eller kommer i kontakt med dessa utmaningar i sitt dagliga värv. Detta ska 
även gälla underentreprenörer för att effektivisera bekämpningen i parker och 
allmänna ytor och till kommunen kopplade ytor. Avslutningsvis vill motionärerna att 
kommunen tar fram riktlinjer för samarbete med Trafikverket och länsstyrelsen för 
att effektivt förhindra spridning av invasiva arter. 
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Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteskrivelse, 2024-03-07 
Eksta Bostads AB:s yttrande över motionen, 2024-03-07 
Nämnden för Teknik 2024-01-17, § 13 
Förvaltningen för Tekniks tjänsteskrivelse, 2023-12-21 
Nämnden för Service 2024-01-18, § 2 
Förvaltningen för Service tjänsteskrivelse, 2023-12-21 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2023-10-03, § 254 
Kommunfullmäktige 2023-09-12, § 153 
Motion från Roger Larsson (KB) m.fl. om bekämpning av invasiva arter, 2023-09-11 

Beslutsgång 
Ordförande Lisa Andersson (M) konstaterar att det finns ett förslag till beslut, 
Kommunstyrelsens förvaltnings. Ordföranden (M) prövar förslaget och finner att 
arbetsutskottet bifaller det.  
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§ 147 Dnr KS-2024-00219 
Remittering av motion från Magdalena Sundqvist (S) om att undersöka 
möjligheterna för samverkan med högskola eller universitet för att 
etablera högre utbildningar i Kungsbacka 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott remitterar motionen till nämnden för Gymnasium & 
Arbetsmarknad för beredning. 

Sammanfattning av ärendet 
Magdalena Sundqvist (S) har inkommit med en motion om att undersöka möjligheter 
för samverkan med högskola och/eller universitet för att etablera högre utbildningar i 
Kungsbacka. 
Motionären framhåller i motionen att det finns flera aspekter som unga människor 
beaktar när de ska flytta hemifrån och bestämma sig för var de ska bo, men att det 
många gånger är storstädernas utbud eller universitetsorters utbud av utbildningar 
som lockar. Motionären konstaterar också att det i dag inte finns några utbildningar 
på högskole- och universitetsnivå i Kungsbacka. Men att det i grannkommunen 
Göteborg finns två lärosäten för högre utbildning med gott renommé: Chalmers 
tekniska högskola och Göteborgs Universitet. 
Vidare framhåller motionären att det i dag finns ett samarbete mellan Göteborgs 
universitet och Mariestads kommun genom Institutionen för Kulturvård. Målet med 
samarbetet är enligt motionären att bedriva utbildning, forskning och samverkan 
samt att utveckla verksamheten utifrån organisationernas visioner. Samarbetet ska 
dessutom leda till stärkt och breddad universitetsnärvaro i Mariestad och Skaraborg 
och därmed bidra till höjd utbildningsnivå och ett livslångt lärande. 
Motionären vill mot bakgrund av detta att kommunfullmäktige ska ge berörda 
nämnder i uppdrag att undersöka möjligheterna att etablera högre utbildningar i 
Kungsbacka i samverkan med lämplig högskola och/eller universitet. 

Beslutsunderlag 
Motion från Magdalena Sundqvist (S) om att undersöka möjligheter för samverkan 
med högskola eller universitet för att etablera högre utbildningar i Kungsbacka, 
2024-03-12 

Beslutsgång 
Ordförande Lisa Andersson (M) konstaterar att det finns ett förslag till beslut, 
Kommunstyrelsens förvaltnings. Ordföranden (M) prövar förslaget och finner att 
arbetsutskottet bifaller det.  
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Beslutet skickas till 
Nämnden för Gymnasium & Arbetsmarknad  
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§ 148 Dnr KS-2024-00286 
Remittering av motion från Lars Eriksson (S) om utökat markförvärv 
samt planering av områden för privat småhusbyggnation 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott remitterar motionen till kommunstyrelsens 
förvaltning för besvarande. 

Sammanfattning av ärendet 
Lars Eriksson (S) har inkommit med en motion om utökat markförvärv samt 
planering av områden för privat småhusbyggnation. 
Motionären framhåller i motionen att om kommunen ska kunna bygga för framtiden 
är rådigheten över mark en nyckelfaktor. Samtidigt menar motionären att 
Kungsbacka kommun äger relativt lite mark, vilket minskar påverkansmöjligheterna 
på vad som byggs. Motionären anser att kommunen behöver köpa in mark, 
alternativt byta till sig mark, för att i högre grad kunna styra utvecklingen av 
markanvändningen i syfte att ger fler möjlighet att bo som de önskar och har behov 
av. 

Mot bakgrund av detta vill motionären att kommunstyrelsen ska få i uppdrag att ta 
fram en planering för utökat markförvärv samt ta fram förslag på områden som 
passar för privat småhusbyggnation. 

Beslutsunderlag 
Motion från Lars Eriksson (S) om utökat markförvärv samt planering av områden för 
privat småhusbyggnation, 2024-04-08 

Beslutsgång 
Ordförande Lisa Andersson (M) konstaterar att det finns ett förslag till beslut, 
Kommunstyrelsens förvaltnings. Ordföranden (M) prövar förslaget och finner att 
arbetsutskottet bifaller det.  

Beslutet skickas till 
Kommunstyrelsens förvaltning, samhällsbyggnadskontoret  
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§ 149 Dnr KS-2024-00022 
Information om kommunens arbete med hållbarhet - kollektivtrafik och 
infrastruktur samt hållbarhetsbokslut (från årshjul) 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott noterar informationen till protokollet.  

Sammanfattning av ärendet 
Kommunstyrelsens arbetsutskott får information om kommunens arbete med hållbar 
utveckling. Informationen berör hållbarhetsbokslutet samt aktuellt arbete med 
kollektivtrafik och infrastruktur, däribland revidering av nationell plan för 
transportinfrastruktur, Väg 940 Onsalavägen, Kungsbacka station 

Informationen är en del av kommunstyrelsens arbetsutskotts så kallade årshjul med 
fasta informationer och avstämningar på kommunstyrelsens arbetsutskott. 
Kommunens arbete med hållbarhet utifrån olika aspekter redovisas sex gånger per år 
med lite olika fokus vid varje tillfälle.  

Beslutsgång 
Ordförande Lisa Andersson (M) prövar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan 
notera informationen till protokollet och finner att utskottet bifaller det.   
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§ 150 Dnr KS-2024-00256 
Information om remiss av Hallandstrafikens Kollektivtrafikplan 2025 
med utblick 2026-2027 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott noterar informationen till protokollet.  

Sammanfattning av ärendet 
Kommunstyrelsens arbetsutskott får information om remissförslaget av 
Hallandstrafikens kollektivtrafikplan 2025. 
Kollektivtrafikplanen tas fram, av Hallandstrafiken och dess syfte är att beskriva hur 
Hallandstrafiken omsätter målen i Trafikförsörjningsprogrammet inom 
verksamheten, exempelvis 
genom trafikförändringar. Informationen berör tidplanen för arbetet med revidering 
av kollektivtrafikplanen samt planens upplägg och innehåll. 

Beslutsgång 
Ordförande Lisa Andersson (M) prövar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan 
notera informationen till protokollet och finner att utskottet bifaller det.  
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§ 151 Dnr KS-2024-00019 
Information om HR-frågor - Systematisk arbetsmiljöarbete (från årshjul) 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott noterar informationen till protokollet.  

Sammanfattning av ärendet 
Kommunstyrelsens arbetsutskott får information om Kommunstyrelsens förvaltnings 
systematiska arbetsmiljöarbetet. Informationen berör viktiga händelser under 2023, 
utvecklingsarbetet, nyckeltal i uppföljningen av arbetet samt arbete framåt. 

Informationen är en del av kommunstyrelsens arbetsutskotts så kallade årshjul med 
fasta informationer och avstämningar på kommunstyrelsens arbetsutskott. 
Kommunens arbete med HR-frågor redovisas tre gånger per år med olika fokus vid 
varje tillfälle. 

Beslutsgång 
Ordförande Lisa Andersson (M) prövar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan 
notera informationen till protokollet och finner att utskottet bifaller det.  
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§ 152 Dnr KS-2024-00025 
Information från ledamöter och förvaltning 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott noterar informationen till protokollet. 

Sammanfattning av ärendet 
Kommundirektör Malin Aronsson lämnar information inför: 
- Dialog med regionstyrelsens arbetsutskott är planerad till den 14 maj. Inspel till 

dagordning är möjliga att göra. 

- Kommunens deltagande under Almedalsveckan 2024 då totalt 19 tjänstepersoner 
kommer att delta på olika sätt under veckan. 

 

Samhällsbyggnadschef Lovisa Eld lämnar följande information: 
- Länsstyrelsen har beslutat att upphäva detaljplanen för verksamheter inom del av 

Varla 2:230. Frågan hanteras av Byggnadsnämnden.  

- Arbetet i Gottskär med detaljplanen och vattendom pågår. Fortsatt dialog med 
fastighetsägare planeras.  

- Länsstyrelsen har fått förlängd svarstid för att inkomma med yttrande över 
detaljplan i Anneberg. 

- Kungsbacka kommun var representerade på Bygg- och utvecklingsbenchen av 
samhällsbyggnadschef Lovisa Eld, Näringslivschef Elinor Filipsson, planchef Ida 
Lennartsson samt kommunstyrelsens ordförande Lisa Andersson (M) och 
ledamoten Fredrik Kollberg (KD). Bygg- och utvecklingsbenchen är årligt 
återkommande och arrangeras i samarbete mellan Byggföretagen, 
Fastighetsägarna (GFR) och Göteborgsregionen (GR) i syfte att skapa en 
mötesplats för benchmarking och nätverkande inom bygg och fastighet. I år vann 
Kungsbacka kommun pris som årets klättare i Byggdialogindex 2024. 

Beslutsgång 
Ordförande Lisa Andersson (M) prövar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan 
notera informationen till protokollet och finner att utskottet bifaller det.   
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